
 

 

 

 

HRVATSKI ORIJENTACIJSKI SAVEZ  

CROATIAN ORIENTEERING FEDERATION 

Ribnjak 2, 10 000 Zagreb,  Hrvatska 

 

 

17. sjednica Skupštine Hrvatskog orijentacijskog saveza 

  

ZZAAPPIISSNNIIKK  
 

17. sjednica Skupštine Hrvatskog orijentacijskog saveza održana je 18. travnja 

2016. godine u Zagrebu, Ribnjak 2, s početkom u 18:00 sati. 

 

Prisutni članovi Skupštine: 

- Dopredsjednik Saveza Tomislav Kaniški 

- OK Bjelovar – Mladen Perica 

- OK Japetić – Damir Suban 

- OK Jelen – Daniel Fabijanić 

- OK I. Merz – Marija Štambuk 

- OK Maksimir – Darko Merunka 

- OK Orion – Ivo Tišljar 

- OK Vihor – Ivana Težak 

Prisutni gosti: Franjo Budi (OK Japetić), Damir Gobec (OK Vihor), Frane 

Marković (OK Japetić), Eduard Perković (OK Bjelovar), Matija Razum (OK 

Japetić), Ivan Šeperić-Grdiša (OK Jelen), Mario Štambuk OK (I. Merz) 

 

Sjednica je prvotno sazvana za 29. veljače 2016. Članovi Skupštine tada su 

jednoglasno sa 8 glasova odgodili sjednicu za 18. travnja 2016. 

 

Uvod u sjednicu 

Sjednica je počela u 18:15 te je Tomislav Kaniški otvorio sjednicu. 

Tomislav Kaniški otvorio je Skupštinu u 18:15, pročitao dnevni red i predložio da 

se zamijene točke 1 i 2. dnevnog reda zbog usvajanja Poslovnika o radu 

Skupštine. 

Predloženi dnevni red je sljedeći: 

1) Izbor radnih tijela: 

a. Izbor radnog predsjedništva 

b. Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

2) Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine 

3) Izbor i izvješće komisije za verifikaciju mandata članova Skupštine 



 

4) Izbor članova tijela upravljanja Saveza 

a. Predsjednika Saveza 

b. Dopredsjednika Saveza 

c. Članova izvršnog odbora 

d. Članova Nadzornog odbora 

e. Članova Suda časti 

5) Odluka o davanju ovlaštenja za zastupanje Saveza 

6) Odluka o davanju ovlaštenja za zastupanje Saveza u HOO u iduće 

četiri godine. 

7) Pitanja i prijedlozi 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen s 8 glasova za. 

Tomislav Kaniški predložio je razrješavanje svih dosadašnjih tijela Saveza. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen (8 glasova za). Razrješenjem 

dopredsjednika Saveza kvorum se mijenja na sedam glasova. Također,  

razrješenjem tijela Saveza predstavnik OK Orion, Ivo Tišljar, stekao je pravo 

glasa u Skupštini. 

 

 

1. Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine 

 

Tomislav Kaniški je objasnio promjene Poslovnika. Pristupilo se glasanju te je isti 

jednoglasno prihvaćen (7 glasova za). 

 

 

2. Izbor radnih tijela  

 

Za Radno predsjedništvo dopredsjednik predlaže Damira Subana, Darka 

Merunku i Ivanu Težak. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen (7 glasova za). 

Radno predsjedništvo izabralo je Ivanu Težak za predsjednicu Radnog 

predsjedništva. 

Ivana Težak za zapisničara predlaže Ivana Šeperića-Grdišu, prijedlog je 

prihvaćen sa 7 glasova za. 

Za ovjerovitelja zapisnika predlaže Mladena Pericu i Daniela Fabijanića. 

Prijedlog je prihvaćen jednoglasno, sa 7 glasova za. 

 

 

3. Izbor i izvješće Verifikacijske komisije 

 

Za verifikacijsku komisiju predlaže se Marija Štambuk (OK I. Merz), Ivo Tišljar (OK 

Orion) i Daniel Fabijanić (OK Jelen). Prijedlog je prihvaćen sa 7 glasova za. 

 

Ivana Težak dala je prijedlog da verifikacijska komisija nadgleda glasanje, što 

je prihvaćeno sa 7 glasova za. 



 

Verifikacijska komisija izabrala je Ivu Tišljara za predsjednika komisije. 

U 18:30, na prijedlog Ivane Težak, Skupština se prekida na 10 minuta, kako bi 

verifikacijska komisija pregledala dokumente svake prisutne članice Saveza i 

utvrdila broj članova sa pravom glasa. 

 

Verifikacijska komisija je u 18:40 završila s pregledom dokumentacije te je 

Ivana Težak pozvala članove Skupštine na nastavak sjednice. Ivana Težak 

zamolila je verifikacijsku komisiju da preda izvještaj. 

 

Ivo Tišljar pročitao je izvještaj verifikacijske komisije te je konstatirao da svih 

sedam prisutnih članova Skupštine ima pravo glasa. Nisu prisutni predstavnici 

OK Kapela, OK Međimurje, OK Ris, OK Sova i OK Torpedo. Za izbor tijela 

Saveza potrebno je sedam glasova dok je za ostale odluke potrebno četiri 

glasa. Skupština može donositi pravovaljane odluke i birati tijela Saveza. 

 

 

4. Izbor članova tijela upravljanja Saveza 

 

Ivana Težak pročitala je nominacije za tijela Saveza: 

Predsjednik: Eduard Perković (OK Bjelovar) 

Dopredsjednik: nije bilo nominacija 

Izvršni odbor: Damir Gobec (OK Vihor), Lino Legac (OK Japetić), Frane 

Marković (OK Japetić), Ivan Šeperić-Grdiša (OK Jelen), Mario Štambuk (OK dr. 

Ivan Merz) i Ivo Tišljar (OK Orion) 

Nadzorni odbor: Franjo Budi (OK Japetić), Iva Hočevar (OK Torpedo) i Dora 

Težak (OK Vihor) 

Sud časti: Bojana Nikolić (OK Vihor), Tena Sakar Vukić (OK Maksimir) i Matej 

Štambuk (OK dr. Ivan Merz) 

Likvidator: Vladimir Tkalec, OK Međimurje 

 

a) Izbor predsjednika Saveza 

Ivana Težak pozvala je Eduarda Perkovića da se predstavi kao kandidata za 

predsjednika Saveza, što je on i učinio. 

Ivana Težak dala je na glasanje izbor predsjednika Saveza. Glasa se tajno, 

zaokruživanjem broja na glasačkom listiću. 

Verifikacijska komisija pregledala je glasove te je utvrđeno da je za Eduarda 

Perkovića glasalo sedam predstavnika u Skupštini Saveza. Eduard Perković 

jednoglasno je izabran za predsjednika Saveza. 

 

Izborom predsjednika u Skupštini promijenjen je broj članova s pravom glasa 

na osam te je za pravovaljane odluke potrebno 5 glasova. Za izbor tijela 

Saveza i dalje je potrebno najmanje sedam glasova. 

 



 

b) Izbor dopredsjednika Saveza 

Nije bilo prijavljenih kandidata. 

 

c) Izbor članova Izvršnog odbora 

Ivana Težak pročitala je kandidate za Izvršni odbor te daje na glasanje izbor 

članova Izvršnog odbora HOS-a s napomenom da je Lino Legac naknadno 

povukao kandidaturu te se glasa za maksimalno 5 članova IO. Potrebno je 

sedam glasova kako bi izbor člana bio pravovaljan. Pristupilo se glasanju. 

Ivo Tišljar pročitao je rezultate izbora te je Ivana Težak konstatirala da su u IO 

Saveza izabrani: 

- Ivan Šeperić-Grdiša (OK Jelen), 8 glasova za 

- Ivo Tišljar (OK Orion), 8 glasova za 

- Mario Štambuk (OK dr. Ivan Merz), 8 glasova za 

- Damir Gobec (OK Vihor), 7 glasova za 

- Frane Marković (OK Japetić), 7 glasova za 

d) Izbor članova Nadzornog odbora 

Ivana Težak pročitala je kandidate za Nadzorni odbor HOS-a te je konstatirala 

da je potrebno sedam glasova za izbor članova NO te se zaokružuje najviše 

tri kandidata. Kandidati su: Franjo Budi (OK Japetić), Dora Težak (OK Vihor), 

Iva Kružić (OK Torpedo). Pristupilo se glasanju. 

Ivo Tišljar pročitao je rezultate izbora te je Ivana Težak konstatirala da su sva tri 

nominirana kandidata NO izabrana su sa po 8 glasova za. 

 

e) Izbor članova Suda časti 

Ivana Težak pročitala je nominacije za Sud časti, konstatirala je da je 

potrebno sedam glasova za izbor pojedinog člana te se zaokružuje najviše tri 

kandidata. Kandidati su: Tena Sakar Vukić (OK Maksimir), Bojana Nikolić (OK 

Vihor) i Matej Štambuk (OK dr. Ivan Merz). Pristupilo se glasanju. 

Ivo Tišljar pročitao je rezultate izbora te je Ivana Težak konstatirala da su sva tri 

nominirana kandidata Suda časti izabrana su sa po 8 glasova za. 

 

f)Izbor Likvidatora Saveza 

Ivana Težak pročitala je nominacije za Likvidatora te je konstatirala da je 

potrebno sedam glasova za izbor. Zaokružuje se samo jedan kandidat. 

Nominiran je samo jedan kandidat, Vladimir Tkalec, OK Međimurje. Pristupilo 

se glasanju. 

Ivo Tišljar pročitao je rezultate izbora te je Ivana Težak konstatirala da je 

Vladimir Tkalec izabran jednoglasno, sa 8 glasova za. 

 

 

5. Odluka o davanju ovlaštenja za zastupanje Saveza 

 



 

Ivana Težak predložila je da Eduard Perković zastupa Savez. Prijedlog je 

jednoglasno prihvaćen, sa osam glasova. 

 

 

6. Odluka o davanju ovlaštenja za zastupanje Saveza u HOO u iduće 

četiri godine 

 

Ivana Težak predlaže da Eduard Perković zastupa Hrvatski orijentacijski Savez 

u Hrvatskom olimpijskom odboru. Odluka je jednoglasno prihvaćena sa osam 

glasova. 

Ivana Težak zamolila je Eduarda Perkovića da se obrati Skupštini. Eduard 

Perković se obratio Skupštini, zahvalio se na izboru i ukratko objasnio svoje 

viđenje trenutne situacije u orijentaciji te kako će raditi na pooljšanju ukupnog 

stanja u našem sportu.  

 

 

7. Pitanja i prijedlozi 

 

Ivana Težak otvorila je posljednju točku dnevnog reda, pitanja i prijedlozi. 

Tomislav Kaniški javio se za riječ te je Skupštini objasnio kako je OK Varaždin 

predao zahtjev za prijem u članstvo Saveza, koji je Izvršni odbor Saveza na 

svojoj posljednjoj sjednici usvojio te je OK Varaždin primljen u redovno 

privremeno članstvo. Tomislav Kaniški je čestitao Eduardu Perkoviću na izboru. 

Daniel Fabijanić je također čestitao Eduardu Perkoviću i novim tijelima 

Skupštine te se zahvalio dosadašnjim tijelima Saveza. 

Ivana Težak čestitala je novoizabranom predsjedniku i tijelima Saveza. 

 

Ivana Težak zaključila je sjednicu u 19.20 sati. 

 

 

Zapisnik vodio: 

Ivan Šeperić-Grdiša 

 

 

 

 

Hrvatski orijentacijski savez 

 

Predsjednik 

Eduard Perković 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

Mladen Perica  Danijel Fabijanić 

 


